

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN AHLI BANK Date: 19-02-2023 09:56:30 AM Subject: Vice Chairman of the Board	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاهلي الاردني التاريخ: 19-02-2023 09:56:30 AM الموضوع: نائب رئيس مجلس إدارة
With reference to the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards of the year 2004. We kindly inform you that by virtue of Article 137 of the Companies Law in force and the MA&A, the Board of Directors has decided during its meeting held on Thursday 16/2/2023 to elect Mr. Moh'd Mousa Dawood "Moh'd Issa" as a Vice Chairman of the Board.	بالإشارة إلى تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004. التدقيق لسنة 2004. نرجو اعلامكم بأن مجلس إدارة البنك الأهلي الأردني وعملا بأحكام المادة 137 من قانون الشركات النافذ وعقد التأسيس والنظام الأساسي ، فقد قرر في اجتماعه الذي عقد يوم الخميس الموافق 2023/2/16 انتخاب السيد محمد موسى داود " محمد عيسى" نائبا لرئيس مجلس الإدارة.
16-02-2023	16-02-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Maisa Turk	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Maisa Turk